
Protokoll vid kretsstämma för 
Ölands Naturskyddsförening den 23 mars 2025 
Närvarande vid stämman: Lena Franzén, Stina Nilsson, Lisa Tengö, Jan Herrmann, Carl Åkerberg, 
Anders Nylander, Anders Leander, Staffan Arvegård, Kajsa Grebäck, Liselotte W Waldenström, 
Bo Jansson, Honor Prentice, Anna von Wirth, Mattias Karlsson, Hanna Nicklasson, Johan Öistämö 
och Sakari Öistämö.    

§1 Kretsstämman förklarades öppnad. 

§2 Kretsstämman förklarades behörigen utlyst. 
På hemsidan 16/2, en månad innan enligt gällande stadgar. 

§3 Val av mötesordförande 
Till mötesordförande valdes Jan Herrmann. 

§4 Val av mötessekreterare. 
Till mötessekreterare valdes Ida Hansson. 

§5 Val av två justeringspersoner, att jämte ordförande justera protokollet. 
Till justeringspersoner valdes Carl Åkerberg och Lisa Tengö.  

§6 Dagordningens godkännande 
Dagordningen lästes igenom och godkändes.  

§7 Verksamhetsberättelse.  
Jan gick igenom verksamhetsberättelsen. Den finns att läsa i sin helhet på hemsidan.  

§8 Ekonomisk redovisning. 
Anders Leander presenterade den ekonomiska redovisningen för 2024. Den godkändes och lades 
till handlingarna.  

 §9 Revisorernas berättelse. 
Anders Leander presenterade revisorernas berättelse som innebar ett godkännande av 
räkenskaperna, varpå berättelsen lades till handlingarna. Revisorer har varit Anders Waldenström 
och Elisabet Engqvist. 

§10 Resultat- och balansräkning. 
Mötet beslutade att fastställa resultat- och balansräkning för år 2024. 

§11 Frågan om ansvarsfrihet för föregående års förvaltning. 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2024 års verksamhet och förvaltning.  

§12 Verksamhetsplan 
Jan gick igenom ett förslag på verksamhetsplan för 2025 som är tanke att användas som 
arbetsdokument.  
Lisa Tengö påtalar att ett fel smugit sig in i programmet, fagning av Rune Jons äng sker 6 april och 
inte 13 som står i Landborgen. Lisa önskar även att en grupp bildas som kan bidra med synpunkter 
kring arbetet på ängen. 
Även en ändring kring studiecirkeln om klimatpsykologi som avslutas i vår och inte i höst som står 
i verksamhetsplanen.  
Frågan kring om medlemmar vill ha nyhetsbrev utskickat via mejl var2-3 månad lyftes på 
stämman. Stämman tyckte det lät som en bra idé och ambition läggs på utskick var 3e månad.  
Förslag till verksamhetsplanen fastställs.  

§13 Förslag till budget. 
Intäkter 94 060 kronor. 



Kostnader 129 809 kronor, inkl. 15 000 till Åsa Bodenmalm, för jobbet med Natur och Kultur 
2024. 
Förslag till budget fastställs.  

§14 Presentation av valberedningens förslag och valbarhet 
Valberedningen föreslår att styrelsen utökas med en ledamot. Det vill säga ordförande plus 6 
ledamöter och 2 ersättare.  
Valberedningen förslår även att ledamöter väljs på två år och att man ser till att inte alla väljs in 
samma år. Detta för att få en kontinuitet i styrelsen och minska risken att alla slutar samtidigt. 
Förslaget är att det på denna stämma väljs 3 ledamöter på 1 år och 3 stycken på 2 år.  

§15 Beslut om antal styrelsemedlemmar, inkl. ersättare, och mandatperioder 
Stämman tyckte att förslag enligt ovan lät bra och därmed fastställdes antalet styrelsemedlemmar 
till 9 stycken inklusive 1 ordförande och 2 ersättare.  

§16 Val av ordförande. 
Till ordförande valdes Mattias Karlsson. 

§17 Val av övriga styrelseledamöter och ersättare.  
Omval av ledamöter på 1 år Jan Herrmann och Stina Nilsson. Omval på 2 år Anders Leander, Ida 
Hansson och Kajsa Grebäck. 
Nyval av ledamot på 1 år Anders Nylander.  
Omval av ersättare Hanna Nicklasson och Roger Nilsson.  

§18 Val av revisorer och ersättare. 
Omval av revisorer Elisabet Engkvist och Anders Waldenström. Omval av ersättare Anders Marell 
och nyval av Caroline Landtmansson.  

§19 Val av valberedning för ÖN. 
Omval av samtliga 3 i sittande valberedning, Börje Ekstam, Kristina Kvamme och Liselotte W 
Waldenström.  

§20 Val av fyra ombud till länsstämman i Torsås 27/4. 
Till ombud väljs Staffan Arvegård, Anders Leander, Mattias Karlsson (preliminärt) och Anders 
Nylander.  

§21 Ombud till riksstämman i Gävle 13-15/6. 
Styrelsen får i uppdrag att se till att en eller två personer åker till Gävle. För ett ombud betala Riks 
resa, kost och logi, för eventuell ytterligare deltagare betalar kretsen detta. För att ta del av Riks 
logi-betalning gäller anmälan 1 maj, för övriga 10 maj. Se mer på 
https://riksmoten.naturskyddsforeningen.se/events/riksstamma2025  

§22 Inga propositioner har inkommit. 

§23 Motioner. 
Liselotte W Waldenström föreslår att minska antalet ordinarie och ersättare till revisorer till en 
ordinarie och en ersättare. Frågan föreslås tas vidare i styrelsen. 

§24 Inga övriga frågor.  

§25 Jan tackar för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

 

 



Efter mötet tackades Jan Herrmann för bra jobb under sju sina år som ordförande. Dessutom fick 
kretsstämman lära sig om fiskar och forskning då Oscar Nordahl från Linnéuniversitetet höll en 
intressant föreläsning om hur fisken i Östersjön mår.  

Jan Herrmann Ida Hansson 
Ordförande  Sekreterare 

Carl Åkerberg Lisa Tengö 
Justerare Justerare 

Jan Herrmann (Apr 1, 2025 21:57 GMT+2)

Lisa Tengö (Apr 2, 2025 16:00 GMT+2)Carl Åkerberg (Apr 5, 2025 15:56 GMT+2)
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